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Mødereferat

Godkendelse af dagsorden

Godkendt uden kommentarer

Godkendelse af referat

Godkendt uden kommentarer

Golfspilleren i Centrum

Kim Uldahl, DGU, fortalte hvorledes Golfspilleren i Centrum fungerer, så det er nemmere for os alle at læse tallene og
sammenligne år for år eller via Benchmark.

GiC har fungeret siden 2014 og HGK har været med fra start. Der er pt. ca. 100 klubber med og som noget nyt er der
kommet et specielt Juniormodul samt et Eventmodul. Moduler klubberne selv kan vælge at aktivere og føre brug af.

32% af de gæstespillere der får spørgeskemaet svarer og 49% af medlemmerne. I HGK er det 28% og 50%.

Der er ikke tvivl om at de fokuspunkter der kommer frem er dem vi skal kigge på - og allerrede kigger på. På næste
bestyrelsesmøde tages de enkelte punkter op og vi ser på udviklingen og hvad der gøres pt.

Samtidig vælger vi 3 forskellige Benchmark til sammenligninger: Klubber der lignes os med cafe, shop m.m., klubber
tæt på og klubber med samme antal medlemmer pr. hul.

Men vigtigt er det at vi ikke kun ser efter "hullerne i osten" som Kim udtrykker det, men også fejrer de fremgange og
gode ting der er i undersøgelsen. Husk at markedsføre dem overfor medlemskredsen.

 

Økonomi

Regnskab og likviditet

Kaj kommenterer på regnskab, hvor der er brugt forholdsmæssigt mange penge på maskiner og reservedele. Det
skyldes primært dårlig vedligehold før hen, som der nu rettes op på. Med det større indkøb af reservedele regner vi
med at købet bliver mindre resten af sæson og vi undgår maskinnedbrud.

Der mangler indtægter på kontingent, hvor vi endnu ikke kender det endelige resultat. Hvis det går som vi tror mangler
der ca. kr. 100.000 i kontingentindtægter.

Vi forventer – ligesom resten af Golfklubberne i Danmark, at der i 2023 sker en medlemsnedgang. Generelt er der en
afmatning i samfundet, hvor mange er mere presset på privatøkonomien end tidligere, og det vil alt andet lige påvirke
golfsporten. Derudover fik golfen generelt mange nye medlemmer i Corona-perioden, og en del af disse vil stoppe med
sporten igen efter at have vendt tilbage til ”normale” tilstande igen.

Der kom en god snak ud af udfordringen og der er enighed at FU kigger på mulige besparelser og løsninger for at sikre
overholdelse af budget.
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Samtidig kigges der på mulige kampagner for at trække nye medlemmer til.

 

Bo informerede kort om samarbejdet med Vestjysk Bank, og de muligheder det giver for ekstra indtægt, hvis vores
mange medlemmer vil skifte til Vestjysk bank. Et attraktivt tilbud for os alle. Muligheden markedsføres løbende til
medlemmerne og Vestjysk Bank deltager ved Åbent Hus den 11/3 2023.

 

Medlemmer

Bo viste en oversigt over antal spillede medlemsrunder i 2022. Der er enkelte medlemmer der spiller over 100 runder,
men ellers jævnt fordelt.

 

Firkløver

Bo viste en oversigt over antal spillede runder i Herning af firkløverspillere udefra. Der er en stribe der spiller mange
runder. Enkelte af dem har valgt at melde sig i Herning i 2023, men flere bør man måske spørge om de er klar over de
kan være med, nu uden indskud.

FU ser Firkløverpakken til 2024; skal der ændres så man evt. kan spille et bestemt antal runder til en anden pris? Skal
det generelt være dyrere?

 

Sponsorer

Velkommen til Hvolgaard, Flamingo Tours, Pro Montage og RealMæglerne som de sidst ankomne sponsorer.

Vi mangler at sælge vores flag, en buggy og et hul. De sidste 2 er i udbud, håber på positivt svar.

 

ErhvervsGolf

Det nye program er klar og der er glædeligt komme nye virksomheder med. En positiv start på året.

 

Banen lige nu

Der er sprøjtet greens og klippet greens.

Alle maskiner er gennemgået og klar til sæson og alle klippeled er slebet. 

Vi er stadig ved at fælde udgåede træer og der væltet lidt flere i blæsten.

Hul 5 er blevet repareret, således at vi tror på græsset kommer igen.

Der er møde med Herning Kommune onsdag vedr. nye træer
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Virksomhedsplan

Bo gennemgik de ændringer de r er på vej, bl.a. med et ny Caféudvalg samt et Rekrutteringsudvalg.

Caféudvalget består af repræsentanter fra klubber-i-klubben der sparrer med Tekin i caféen. Der snakkes kvalitet og
ønsker til menuer. Udvalget fungerer som vores ambassadører ud af til og skal være med til at løfte caféens niveau.

Leif Voetmann bliver repræsentant for bestyrelsen i udvalget.

Rekrutteringsudvalget er et ønske fra DGU og en god ide for at sikre der er fokus på dette vigtige område. Bo og
Michael prøver at skrue det fornuftigt sammen og vil præsentere det ved næste bestyrelsesmøde.

 

Forretningsorden

Ikke noget at bemærke.

 

Info fra Golfmanager
Opsagt lejeaftale

Herning Kommunen har opsagt en lejeaftale med Gjellerup Kirke der ejer det stykke jord hvor hul 14 ligger. Heldigvis
ser det ud til der er en løsning på vej.

Lokaletilskud

Vi har fået svar fra Herning Kommune og intet tyder på, at vi kan få dem til at ændre mening og give os det
lokaletilskud vi mener vi er berettiget til. Vi tager derfor igen kontakt til DGU og beder dem gå mere ind i sagen, der
berører de fleste golfklubber.

Herning Golf Café

Der er oprettet et Caféudvalg der skal spare med Tekin. Et spændende projekt der skal inspirere og løfte niveauet i
vores gode café.

Bl.a. holder Tekin prøvesmagning for udvalget den 9/3 2023.

Ferie for alle

Vi deltager med mindre stand uden servering. Kontor og trænere bemander standen de 3 dage.

Vi følger igen DGU´s Golf gavner kampagne og inviter kronisk syge, diabetes og Ældre sagen inden for. Bl.a. deltager
vi en Bevæg dig for livet kampagne den 23. februar 2023.

Bæredygtighed

Bo udleverede DGU´s , Golfsporten for verdensmålene. Vi vil gennemgå den ved det kommende bestyrelsesmøde.

CB spurgte til Fyrværkeri. Skal vi udlevere det fra vores P-plads- Det var der enighed vi kunne og samtidig giver det
en indtægt i leje af pladsen.

Bo har haft et møde med Bæredygtig Herning, hvor der opfordres til at de holder et møde - måske i samarbejde med
Herning Idrætsråd - for alle foreninger og her informere om reglerne for affaldssortering. Der er allerede krav til dette
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og enkelte andre klubber har lavet affaldsstationer til sortering. Vi følger udviklingen.

 

Info fra udvalg

Begynderudvalg - MH

Der arbejdes med en slags sammenlægning af kanin og begynder. Vi vil have ambassadører og mentorer med indover
og begynderudvalget følger de nye lidt længere end tidligere. Vi vil sikre de får en god start når de skal på den store
bane.

MH og Bo sætter sig sammen og får de sidste detaljer på plads, så vi er klar til sæsonstart.

Hold 1 med start den 26/3 er nu udsolgt.

Juniorudvalg - IRS

Fredag var udvalget samlet og opgaverne er fordelt. Der er flere arrangementer med god opbakning, bl.a. med Indoor
golf. Meik arbejder positivt med juniorer; dejligt at se.

Eliteudvalg - IRS

Der er arrangeret træning i Indoor og der er arrangeret en eliteturnering på vores egen simulator i februar.

Generelt er der flere gode initiativer fra trænerne med holdtræninger m.m. på vej.

Baneudvalg - CB

Se under banen lige nu.

Turneringsudvalg - IRS

Der er møde i udvalget den 2/3 2023.

Banekontrol- og serviceudvalg - BWM

Der er ny formand, Frode Kirkegaard, og næstformand Peter Langkilde. opstartsmøde holdes den 1/3 2023.

Ordens- og amatørudvalg - BWM

Intet nyt.

Handicapudvalg - BWM

Intet nyt.

Regeludvalg - BWM

Der afholdes regelaften den 23/2 2023.

Visionsudvalg – CA
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Udvalgene er bedt melde retur til CA med en opdatering af deres Vision; hvad er lykkes. Flere har sendt ind, men
enkelte mangler.

Der holdes Visionsmøde den 20/2 2023 for udvalgene.

Golf, kunst & natur – CA

Der nu sat 3 kunstnere i gang, der hver især lavet skitseforsalg til kunst ved banen. Spændende hvad de præsenterer.
Skitseforsalgene kan bruges til ansøgninger om tilskud til projektere; måske kan det ske i samarbejde med lokale
virksomheder. Der ligger et større arbejde foran os med ansøgninger.

Årsskriftsudvalg - CA

De sidste artikler er ved at være færdige og vi nærmer os trykstart.

 

Møder 2023

Mødedatoer:

13/3
24/4
12/6
21/8
25/9
6/11
23/11 Generalforsamling
4/12

 

Eventuelt

Jacob spurgte til forespørgsel fra medlem vedr. klubliv. Er det ved at smuldre. Der er enighed der her er noget at
arbejde med. Hvordan sikrer vi at medlemmerne trives og bruger vores faciliteter bedst muligt? Vi tager emnet op ved
kommende bestyrelsesmøde.
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